
Na zadnji seji obfiinske skupSčtne so vsi trije zbori sprejeli
predloge odlokov o obČinskih upravnih organih, izvršnem
svetu ter organizaciji in delovnem področju sekretariata
skupščine občine Bežigrad. S tem so ustvarjeni pravni te-
meljl za delo občinske uprave. Predlogi odlokov so usklajeni
z zveznim zakonom o temeljih sistema državne uprave,
izvrSnega sveta in upravnih organov ter osnutkom zakona v
republiškem merilu. ki ureja isto področje Družbena preo-
brazba celotne državne uprave je dobila tako svojo pravno
osnovo tudi za Bežigradom. V skladu s svojimi družbenimi
pravicami, dolžnostmi in odgovornostmi se vanjo vključu-
jejo vsi dejavniki našega družbenopoliltčnega sistema. Nova
pravna ureditev želi utrditi samoupravno demokratifinost in
doseči ustvarjalno delovanje državne uprave. da bo njeno
delo kakovostno. hitro, enostavno, učinkovito in bo le z
najmanjiimi stroški obremenjevaio družbeni dohodek. Od-
loki prinašajo novosti v organizacijskem in vsebinskem smi-
slu Zahtevajo pa tudi boljšo kakovostno sestavo kadrov z
ustvarjalnimi delavci

POSLOVNIK BO UREJEVAL ODNOSE ZNOTRAJ
SKUPiČINE

Zbori so obravnavalt osnutek poslovnika skupSČine naže
občine. V družbenopolitičnem zboru so poudarilt, da je to
pomemben skupščinski dokument, ki bo urejal odnosezno-
traj skupščine in do vseh drugih družbenih dejavnikov. Z
njim uvajamo v delo skupščtn^programiranje in vsestran-
sko vplivanje delegatov. družbeoopolitičnih organizacij in
strokovnih institucij na sprejemanje odločitev.

V zboru krajevnih skupnosti pa so se dotaknili predvsem
konkretnih problemov, Poudarili so, da predlogi dnevnih

S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Občinska uprava
na trdnih pravnih
temeljih

redov ne smejo biti posredovani v sprejem, če niso bili prej v
javni razpravi, saj bo le tako omogočena najštrSa demokra-
tičnost postopka. Tudi dolžnosl dajanja odgovorov na dele-
gatska vprašanja naj bo časovno omejena. V razpravi so še
menili, da obravnavanje istih tem v vseh treh zborih ne
koristi učinkovitosti sistema, vendar se zavedajo. da je si-
stemsko urejanje posameznih tem za zbore in reševanje
vprašanj težko opredeljlvo.

Glede na sklepe prejšnje seje občinske skupščine je bila v
zboru združenega dela potrebna uskladitev sklepa o cenah
storitev VVO za Bežigradom. Predlagano je biJo. da cene
veljajo kot cene in ne kot akontacije. V razpravi se delega-
cija VVO Mladi rod ni strinjala s postopkom podajanja sta-
lišč. ki je močno otežil delo organizacije Gradivo so posre-
dovali delegacijam naknadno. stališča pa ustno, kar je pov-
zročilo nasogtasja med izvajalci in uporabniki. Ker deiega-
cija ni bila seznanjena z vsebmo predloga za uskladitev
sklepa, se k drugi točkl grad/va ni mog'a opredeliti. Zbor
združenega dela je uskladitev izglasoval. zanimivo pa je. da.
se je glede na razpravo vzdržalo 6 glasov

RADIOORAFIRANJU PREBIVALCEV NUJNO DODATI
MERJENJE KRVNEOA PRITISKA

Zbor združenega dela in zbor krajevnih skupnosti sta
obravnavala predlog odloka o obveznem radiografiranju
Bežigrajčanov. Zelo vroča razprava se je razvila v zboru
krajevnih skupnosti. kjer so delegati enotno menifi. da akciji
manjka merjenje krvnega pritiska za občane mlajše od 40
iet. Z zdravstvenega stališča je to zelo kratkovidna politika,
saj je znano. da so posebej moški prebivalci od 30 leta
naprej izpostavljeni boleznim, ki izvirajo iz povišanega krv-
nega pritiska Obrazložitev. da za tako akctjo niso predvi-
dena sredstva kot tudi ne za zdravljenje bolnikov za hiper-
tenzijo oziroma sistematsko spremljanje te bolezni, je krat-
komalo nesprejemljiva. Predlog odloka je sicer zbor krajev-
nih skupnosti sprejel, čsprav z nekaj vzdržanimi giasovi in
vtisom. da prave odločitve niso sprejelr. Pripomniti moramo,
da predlog. naj se akcija prestavi na jesen in bolje pripravt,
ni bil sprejet. Tako se bo ta nepopolna akcija začela že 18.
aprita. Konec koncev so zdravstvene skupnosti končale po-
slovno leto s precejšnjim viškom sredstev, zato je bilo v
razpravi še kako pozitivno in dobrodošlo mnenje predse-
dnlka bežigrajskega izvršnega sveta, kije zagotovil, da bo
naš izvršni svet to problematiko še obravnaval.

Detegatt so sprejeli Še predlog odloka o proračunu ob*
Čine, ki je tako dokončno sprejet. To pot ni bilo razprave o
prediogu dogovora o usklajevanju davčne polilike v tetoš-
njem letu in predlogu odloka o spremembah odloka o dav-
kih občanov. kar kaže. da sta bila dokumenta dobro priprav-
Ijena. DANE BESEDNJAK


